

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum: 2023-10-10
Plats: Orrliden
Närvarande: Satu Verlinna
Michael Petersson
Magnus Sand
Maria Larsson
Pär Eriksson
Robin Mellqvist
Nina Lindström

Ej närvarande: Lena Petterson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2023-09-12, till handlingarna.

3. Orrliden –avstämningar

- a. *Framtid Orrliden*
Mötet med Kultur & Fritid har hållits. Det var ett bra möte där anläggningen gicks igenom och nyttjandeavtalet sågs över. Vi visade även våra tankar och idéer om aktivitetsytan. Det är nu hög tid att påbörja våra ansökningar om ekonomiska resurser för att genomföra förändringen. Vi **beslutar** att Pär, Satu och Maria blir arbetsgrupp för frågorna kring ytan.
- b. *Parkeringsrutinerna – dialog med kommunen*
Det kommer att bli parkeringsförbud kring Orrliden och vi kommer därmed flytta vår huvudentré till ytan mot skolan.
Vi behöver därmed få till gången mot klubbhuset så den, och ingångarna, blir handikappanpassade.
Maria och Tomas träffar kommunen igen den 25/10 för fortsatta diskussioner.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*
Damlaget räckte inte hela vägen denna säsong utan kommer att trilla ner till div3 med ynka två poängs marginal. De gjorde dock en fin avslutning genom att besegra Hällby i sista matchen. Nu är arbetet i full gång med att rekrytera tränare inför nästa säsong. Satu och Magnus har gjort ett stort jobb med enskilda samtal med spelarna samt att leta nya tränare.
Herrlaget kämpade på under säsongen och slutade trea från slutet. Hur det ser ut inför nästa säsong, rent divisionsmässigt, vet vi inte än då det finns

många beroenden i högre divisioner och antal platser för sömländska lag. Vi **beslutar** i tränarfrågan kring herrlaget där Anders Wigholm och Robin Mellqvist delar tränaruppdraget. Robin Mellqvist deltog *inte* i detta beslut.

b. *Fotbollskommittén*

Det är flera lag som det är lite oroligt kring rörande tränarfrågan och kommittén har haft möten med dem. Efter genomförda möten så öppnas det upp mer och man ska ta med frågorna tillbaka till lagen genom föräldramöten.

En tränarträff i kombination med ledaravslutning kommer att ske under december.

c. *Från Diplomerad förening till Kvalitetsklubb – dialog med SÖFF*

Lite uppdateringar på några dokument...sen är vi i hamn. Maria har dialog med Marcus på SÖFF.

d. *Ungdomsavslutningen 11 oktober*

Vi har fått in lagberättelser från alla lag utom P08. Nina är speaker och spelare från herr- och damlaget är prisutdelare. Claes Svensson är DJ.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget januari-september*

Då Lena är på semester så gjorde vi en snabb blick på ekonomirapporten och såg inga avvikelser. Vi inväntar fortfarande pengarna för Eskilstunacupen och med den intäkten så kommer vi gå plus minus noll.

Vi lägger extra fokus på ekonomirapporten vid novembermötet.

b. *Avtal vaktmästare hösten*

Maria och Lena tar fram förslag på avtal.

6. Årshjulet och översiktlig planering

a. *Fokus oktober-november*

Vi går nu in i en lugnare period för föreningen. Tränare ska sättas på plats i seniorlagen och vinterträningstider ska fördelas.

Inför jul kommer fyra uppesittar-Bingolotter säljas per spelare och vi i styrelsen säljer lotter vid Coop Nära.

b. *Skogstorpsdagen 16 september*

Dagen flöt på bra men vi hade önskat fler besökare. Vi kommer göra om konceptet till nästa år. Att vi lägger en dam respektive herrmatch under Skogstorpsdagen och gör mer jippo kring dem, tex knatteloppet, bollkast mot mittcirkel och att vi bjuder in våra sponsorer.

7. Rapporter och inbjudningar

a. *EIS-möte 27 september*

Maria och Lena deltog på mötet som rörde frågor kring försäkringar. Folksam var där och pratade spelar/ledare/förtroendeförsäkringar och även tilläggsförsäkring för lösöre. Vi behöver se över möjligheten till att lyfta över den Trygg Hansa-försäkring vi har idag och lägga den hos Folksam. Det kan ge oss rabatter. Maria ser över.

De visade även på en Krishanteringsplan.

b. *Kansliet aktuella frågor*

Den Barcelonaresa Maria skulle iväg på blev inställd och träffen kommer istället hållas i Uppsala.

Det har kommit frågor från några lag om att sälja Bingolotto-kalendrar, och där lagen får avansen. Vi **beslutar** att de lag som är intresserade ges möjlighet till försäljning.

Vi har fått förfrågan om ett nytt lotterikoncept från Bingolotto, som ska vara likt Postkodmiljonären, och att vi ska kunna kliva in i förtid. Men vi **beslutar** att tacka nej till erbjudandet.

Föreningen har fått erbjudande om att ta lagfoton men även här **beslutar** vi att tacka nej till erbjudandet.

Ett lag har önskat att vår kamera ska vara igång ytterligare en månad då de vill filma sitt deltagande i Rekarne Girls Cup. Vi **beslutar** att lägga på en månad till för streamingtjänsten. Nästa år har vi den aktiv under hela säsongen.

20-22/10 spelas delar av Rekarne Girls Cup här på Orrliden.

28/10 kommer ev U23-landslaget och Frankrike hit och tränar. Blir det definitivt så ser vi till att fixa lite kringarrangemang.

c. *Uppfångade frågor i föreningen*

Hantering av bussresorna är löst med damlaget medan kostnaden kring flicklagets resor hanteras av föreningen. I framtiden behöver dessa överenskommelser dokumenteras bättre än enbart i styrelsens protokoll. En handskakning med båda parter behöver även signeras i dokumentform.

d. *Sponsorläget inför 2024*

Tas upp under novembermötet.

8. Styrelsemöten hösten 2023

a. *Tisdagar 18.00-20.15*

7 november – 5 december

9. Övriga frågor

Robin tog upp frågan kring hur vi kan göra ledarrollen mer attraktiv. Vi tar med oss frågan i vårt framtida arbete.

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi beslutar att Pär, Satu och Maria blir arbetsgrupp för frågorna kring aktivitetsytan
- Maria och Tomas träffar kommunen igen den 25/10 för fortsatta diskussioner kring parkering och anläggning
- Vi beslutade kring tränarfrågan i herrlaget
- En tränarträff i kombination med ledaravslutning kommer att ske under december
- Maria och Lena tar fram förslag på avtal för vaktmästaren under vintermånaderna
- Konceptet kring Skogstorpsdagen ska förändras till nästa år och ha mer fotbollsfokus

- Vi beslutar att de lag som är intresserade ges möjlighet till försäljning av Bingolotto-kalendrar
- Vi tackar nej till nya lotterikonceptet
- Vi tackar nej till möjlighet till lagfoton
- Vår kameras abonnemang utökas med ytterligare en månad för streamingtjänsten
- Om vi får U23-landslaget hit till Orrliden 28/10 så ska vi ordna kringaktiviteter
- Sponsorfrågorna lyfts till novembermötet

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson